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Zápis č. 10 / 2022 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 15. prosince 2022 v zasedací místnosti OÚ Přepeře 
 

 

1. / Zahájení 

   

Přítomni: v 18:00 hodin bylo přítomno 9 zastupitelů. Omluven byl zastupitel Lukáš Náhlovský a Ing. 

Jiří Novák, který avizoval opožděný příchod cca o 20 minut. Počet hostů: 2 občané. Zasedání řídil 

starosta Ing. Sajdl Luděk. Po přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře, 

seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.    Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání č.9/2022 z minulého zasedání. 

4.    Návrh rozpočtového opatření č.8/2022. 

5.    Návrh rozpočtového provizoria 2023 a plán inventur za rok 2022. 

6. Schválení rozpočtu a střednědobého výhledu ZŠ a MŠ na rok 2023. 

7. Příprava rozpočtu 2023. 

8. Projednání dodatku ke smlouvě s VHS Turnov o dotaci z rozpočtu obce. 

9.    Došlá pošta – důležité informace.  

10.  Diskuse. 

11.       Zpráva návrhové komise. 

12.       Závěr.  

 

Nikdo nic dalšího nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

 

Návrhová komise: Hozdecký Dušan 

Kudrnáč Tomáš 

Ing. Malý Petr 

 

Ověřovatelé:   Ing. Krsková Eva 

   Dlouhá Alena 

 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání č.9/2022 ze dne 10. listopadu 2022 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 9/2022 ze dne 10. listopadu 2022 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku.  (hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení ze 9. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 10. listopadu 2022 bylo splněno. 
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4. / Návrh rozpočtového opatření č.8/2022 

 

Starosta vysvětlil návrh rozpočtového opatření č. 8/2022, který byl zaslán v podkladech 

zastupitelům. Informace o stavu na účtech (KB + ČNB) obce: 14.596.180,47 Kč ke dni 14.12. 2022 

+ 10 mil. Kč na termínovaném vkladu u KB a.s. 

V příjmech máme 9.400,- Kč na volby prezidenta ČR. Na straně výdajů máme částky 52 tis. 

Kč za výsadbu stromků na hraně tréninkové plochy fotbalistů a chodníku. 350 tis. Kč za realizaci VO 

(instalace svítidel včetně plánovaných oprav) firmou Rydval. Následoval dotaz Ing. Krskové na 

výsadbu stromků na hraně tréninkové plochy a dotaz na plánovanou výsadbu dřevin na dětském hřišti 

Na Potůčku. Starosta vysvětlil oba dotazy s tím že dřeviny (živý plot) na dětském hřišti jsou 

plánovány na jarní výsadbu. Další výdaj je 15 tis. Kč na vánoční koncert (který nebyl zahrnut 

v rozpočtu), byla navýšena částka na setkání důchodců o 4 tis. Kč, 3 tis. Kč péče o vzhled obce 

z důvodu navýšení částky za pohonné hmoty. 15 mil. Kč (resp. 10+5 mil.) převádíme z položky BÚ 

na TV. Výdaje vyrovnáváme z nevyčerpaných položek komunikace (200 tis. Kč) a z položky 

neinvestiční dotace pro VHS na stavbu „Karlák“ (214.600,- Kč). Starosta v rychlosti seznámil 

zastupitele o vlivu inflace na plnění DPH v porovnání roků 2021 a 2022, kdy toto významně stouplo 

téměř o 1,3 mil. Kč. Nikdo ze zastupitelů neměl k bodu žádné připomínky, přistoupilo se k hlasování. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) na zasedání zastupitelstva se dostavil Ing. Jiří Novák. 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2022 dle předloženého návrhu. 

 

5. / Návrh rozpočtového provizoria a plánu inventur za rok 2022. 

 

Starosta nejdříve požádal jménem nepřítomného předsedy inventarizační komise Lukáše 

Náhlovského o podpisy všech členů komise na dokumentu Plánu inventur 2022 (Ing. Sajdl, 

Najmanová, Tauchmanová, Kudrnáč, Ing. Malý, Dlouhá a nepřítomný předseda Náhlovský). Nebyly 

vzneseny připomínky, plán byl schválen hlasováním. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje plán inventur za rok 2022 dle předloženého návrhu.  

 

Starosta seznámil zastupitele (dle zaslaných podkladů) o přijetí rozpočtového provizoria na 

rok 2023. Poukázal na to, že do doby přijetí nového rozpočtu se hospodaří podle upraveného rozpočtu 

2022, zde přišel návrh a stanovení neinvestičního příspěvku pro ZŠ 892.000,- Kč a MŠ 735.000,- Kč. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje hospodaření obce v roce 2023 dle upraveného rozpočtu na rok 

2022 do doby schválení rozpočtu na rok 2023, a v souladu s § 13 odst. 3 zákona č. 250/2000 Sb., se 

stanovuje na rok 2023 neinvestiční příspěvek na provoz zřízeným příspěvkovým organizacím a to 

následovně: Základní škola Přepeře 892.000,- Kč, Mateřská škola Přepeře 735.000,- Kč. 

 

 

6. / Schválení rozpočtu a střednědobého výhledu ZŠ a MŠ na rok 2023 

 

 Starosta obce vysvětlil zastupitelům vše k danému bodu jednání a dotkl se podkladů, které 

zastupitelé obdrželi. Bylo konstatováno, že obě školy mají rozpočet řádně zveřejněn včetně 

střednědobého výhledu. Výši rozpočtu na rok 2023 pro obě příspěvkové organizace jsme komentovali 

v předešlém bodě. Ve střednědobém výhledu počítá Základní škola s větší rezervou a předpokládá 

příspěvek od zřizovatele pro roky 2024 a 2025 ve výši 1 mil. Kč. Mateřská škola predikuje příspěvek 

od zřizovatele na oba roky 2024 a 2025 ve stejné výši a to 750 tis. Kč. Zastupitelé neměli 

k zveřejněným střednědobým výhledům žádný dotaz ani doplnění, bylo provedeno hlasování. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 
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Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet na rok 2023 a střednědobý výhled rozpočtu ZŠ Přepeře a MŠ 

Přepeře dle zveřejněných návrhů. 

 

 

7. / Příprava rozpočtu 2023 

 

Starosta obce hned v úvodu k tomuto bodu poznamenal, že nás čeká období šetření a 

uváženého investování finančních prostředků a zároveň provedl rekapitulaci investovaných 

prostředků za uplynulý rok a nastínil výhled do budoucnosti. Ve výdajích obec „utratila“ od loňského 

září, kdy nakoupila např. objekt čp. 21 s přilehlými pozemky a další větší akce – akce Karlák a 

rekonstrukce čp. 115 a 116, celkem (mimo mandatorní výdaje) okolo 30 mil. Kč. Dále nastínil hrubý 

odhad akcí, které obec čekají v nejbližším období: 

- oslava 700 let založení + kniha o Přepeřích – předpokládaný rozpočet cca 1,2 – 1,3 mil. Kč, 

z toho kniha při realizaci 1000 kusů cca 665 tis. Kč 

- projekční práce na přístavbě ZŠ – předběžná cena zatím nebyla stanovena 

- realizace fotovoltaiky na MŠ – dle předpokladu s dotací cca 0,7 – 1 mil. Kč 

- dodatek ke smlouvě na Karlák pro VHS – 1,55 mil. Kč s plněním v roce 2023 

- chodník k Potůčku v hrubém odhadu 5 mil. Kč, více by mohla napovědět druhá polovina roku 

2023 

- další úseky VO + doplatek za zemní práce na Karláku, které se prováděly pro firmu Rydval. 

Tedy sečteno, podtrženo skoro 10 mil. Kč, což by mohlo pro příští rok stačit, konstatoval starosta. 

K bodu projekční ceny přístavby měl dotaz Ing. Jiří Novák k možnému termínu dodání do 19.1.2023 

z důvodu setkání stavební komise. Starosta odpověděl, že dle jeho předpokladu je to reálné. 

 

 

8./ Projednání dodatku ke smlouvě s VHS Turnov o dotaci z rozpočtu obce 

 

Starosta obce připomněl návrh dodatku dle zaslaného dokumentu i důvody, které k návrhu dodatku 

vedly. Zmínil množství víceprací a méněprací a kompenzace nárůstu cen během realizace celé akce 

(kompenzace cen – 460 tis. Kč). Uvedl, že provedl kontrolu vyúčtování s tím, že vše sedí, dále zmínil 

konkrétní náležitosti a částky zmíněné smlouvy a dodatku a to takto: smlouva byla uzavřena mezi 

Obcí Přepeře a VHS Turnov – „Oprava vodovodu a přeložka dešťové kanalizace v lokalitě 

Karlov – I. etapa“ (zejm. rozšíření obnovy podloží vozovky a prací spojených s kolizemi stávajících 

sítí). Dodatek je sepisován na základě žádosti příjemce. Celková výše neinvestiční dotace z rozpočtu 

obce Přepeře činí Kč 8 822 814,- Kč. První část dotačních prostředků ve výši 7 290 300,- Kč byla 

příjemci poskytnuta ke dni 5. 9. 2022. Druhá část dotačních prostředků ve výši 1 532 514,- Kč bude 

příjemci poskytnuta nejpozději k 31.3.2023. Přihlásila se s poznámkou Ing. Krsková, že nesouhlasí 

s prodlužováním splatnosti a navrhla zaplatit ihned, tak jak je obvyklé po ukončení díla. Starosta obce 

reagoval poznámkou, že pan Ing. Hejduk byl při jednání upozorněn na to, že částka bude proplacena 

v roce 2023 po schválení rozpočtu naší obce a vysvětlil, že stanovené datum je bráno jako nejzazší, 

tedy že může být zaplacena i dříve, ale ne v lednu 2023 před schválením rozpočtu obce. Další 

připomínky nebyly, přistoupilo se k hlasování. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje uzavření Dodatku č.1 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí 

neinvestiční dotace z rozpočtu obce Přepeře ze dne 11.8.2022 s tím, že druhá část dotačních 

prostředků bude poskytnuta příjemci nejdéle do 31.3.2023. 
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9./ Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

 

         Starosta informoval o nabídce KB a.s. na termínovaný vklad na 6 měsíců na částku 5 mil. Kč 

s úrokovou sazbou 5,26 % p.a. s jednorázovou splatností. Toto bylo již diskutováno na pracovním 

zastupitelstvu a po zjištění zůstatků na účtech starosta navrhl vložení 5 mil. Kč na termínovaný vklad. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

  

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje vložení části zůstatku na běžném účtu ve výši 5 mil. Kč na 

termínovaný vklad u Komerční banky a.s. dle předložené nabídky. 

 

         Starosta informoval zastupitelstvo o novele nařízení vlády, která se týká navýšení odměn 

neuvolněných zastupitelů o 10 % s účinností od 1.1.2023. Následovalo hlasování k tomuto bodu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje navýšení odměn pro neuvolněné zastupitele v rámci novely 

nařízení vlády č. 318/2017 Sb. (Nařízení vlády o výši odměn členů zastupitelstev územních 

samosprávních celků), dle projednaného návrhu, který je přílohou zápisu, s účinností od 1.1.2023. 

 

 V dalším bodě starosta informoval o nutnosti navržení a schválení zástupce do Rady VHS 

Turnov, což se vždy děje po proběhlých komunálních volbách. Z důvodu zkušeností z minulých let 

byl navržen opět Ing. Luděk Sajdl. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 1) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře volí zástupcem do Rady VHS Turnov starostu Ing. Luďka Sajdla, s 

účinností od 1.1.2023. 

 

 V posledním bodě došlé pošty bylo zastupitelstvo informováno o formálním schválení 

Kontrolní zprávy o finanční činnosti DSO Mikroregion Jizera v roce 2022 dle dodaných podkladů. 

K bodu nebyly žádné připomínky a bylo hlasováno. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře bere na vědomí „Kontrolní zprávu o finanční činnosti DSO Mikroregion 

Jizera v roce 2022“. 

 

 

9./ Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - se vyjádřil k nájemní smlouvě pí. Náprstkové, která je stanovena na dobu 3 

měsíců. Na začátku února bude vypsáno výběrové řízení na nového nájemce 

bytu, bude následovat rozhodnutí na březnovém zastupitelstvu s tím, že od 

dubna by měl byt nového nájemce. Byla vedena diskuze na téma nájemní 

smlouvy za přítomnosti starosty a obou místostarostů, nájemní smlouva je 

v současné době paní Náprstkovou podepsána. 

 

paní Náprstková: - poděkovala za možnost se vyjádřit a konstatovala, že s touto situací nepočítala, 

měla pocit, že z její strany už k žádnému narušování nočního klidu nedochází a 

pokoušela se svoje počínání omlouvat, nicméně upozornila, že i ona má „právo 

žít“. 

 

 



Rok 2022                                        Zápis č. 10                                                     Strana č. 5 

________________________________________________________________________________ 

 

Ing. Sajdl: - poděkoval za vyjádření a konstatoval, že ze strany obce již není co dodat. 

Následně v rychlosti uvedl sled událostí a problémů, které se táhly od roku 2020 

a na základě, kterých se obec rozhodla nájemní smlouvu neprodloužit. Závěrem 

upřesnil vypsání a průběh výběrového řízení na byt. 

                                 - starosta připomněl blížící se volby prezidenta ČR, které se budou konat 

v termínu 13.-14.1.2023, případné druhé kolo za 14 dní po prvním. Konstatoval, 

že volební komise je složena a až budou vytištěny volební lístky bude proveden 

jejich roznos zastupiteli do přidělených úseků obce. Roznos proběhne, jakmile 

dostaneme lístky od MěÚ Turnov, musí být hotov do úterý před volbami. 

                                 - plot malého hřiště je skoro hotov, sítě jsou dodány, jak počasí dovolí budou se 

instalovat. 

                                 - polní cesta na Ohrazenice hotova, zbývá dohutnit štěrk – proplatíme ještě letos 

                                 - vývěsky nemáme 

                                 - složiště větví – Ing. Malý oslovil firmu na štěpkování dřevního odpadu, část 

štěpky si obec nechá pro svoje potřeby. 

 

Pan Černý: - navrhuje možnost otevření složiště na jednu středu v měsíci za dohledu 

pracovníků obce, pokud by zájem v daný termín nebyl, úložiště by zůstalo 

uzavřeno. Starosta reagoval – pokusíme se dořešit. Pokračoval na téma odpady, 

které vždy otevírá diskusi – odpady nás stojí značné finance a je k tomu třeba 

přistupovat opatrně. 

 

Ing. Sajdl                    - se vyjádřil k tématu ekologické likvidace aut v bývalém JZD – provoz zatím 

není pod oficiálním povolením, probíhají pouze přípravy, provozovatel nemá 

zatím vyjádření všech dotčených orgánů. Dodal, že se jedná o přemístění 

provozovny Kovošrotu z Perchty v Turnově. Starosta se též dotkl témat chodník 

k Modřišicím, možnost realizace části cyklostezky a možnost zlepšení parkování 

na návsi šikmým stáním. Témata se sledují, avšak zatím nejsou úplnou prioritou 

a určitě se k nim zastupitelstvo bude vracet. 

 

Pan Kudrnáč             - doplnil termíny prezidentských voleb – 1. kolo 13.-14.1.2023, 2.kolo 27.-

28.1.2023, dále zmínil změny v jízdním řádu, které mají návaznost na dokončení 

mostu ve Svijanech, informoval o anketě na webu obce na kamerový systém, o 

kterém obec uvažuje a vybídl zastupitele k reakci. Objednal tři termíny autobusu 

na zájezd do bazénu v Liberci – 20.1., 10.2. a 3.3. 2023, závěrem přidal 

informaci z MěÚ Turnov, který zavádí každou první sobotu v měsíci provoz 

Správního a dopravního odboru od 8,00-12,00 (pouze rezervace přes internet). 

Svoz odpadu během svátků poběží v normálním režimu, bylo vyřešeno povolení 

od litoměřické diecéze na prezentaci 3D videa a fotografií interiéru kostela na 

obecním webu. 

 

Pan Hozdecký - upozornil členy zájmových složek o dodání termínů akcí na rok 2023 a 

upozornil členy kulturní komise, že bude nutno po svátcích opět vyvinout úsilí 

na organizaci oslav 700.výročí obce, k tomu poznamenal starosta, že byl 

přislíben program, resp. účinkující na nedělní akci v kostele. 

 

Paní Dlouhá  - dotaz k případnému novému VO na Potůčku, nahlásila nefunkční svítidla  

 

Ing. Novák - poděkoval za práci pracovní skupině k čp.21 v roce 2022, dále podotknul, že 

spuštění ankety ke kamerovému systému bylo bez větších informací. Slovo si 

vzal starosta obce a zevrubně informoval zastupitele o snaze Libereckého kraje  
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zavádět tento systém v obcích za účelem zvýšení bezpečnosti a ochrany majetků 

obyvatel. Obec Přepeře má zájem tento systém podpořit a v budoucnu využít. 

 

Ing. Krsková - vznesla dotaz zdali se řeší možnost snížení rychlosti u ZŠ na 30 km/h pomocí 

dopravních značek. Starosta odpověděl, že dle jeho názoru by situaci pomohlo 

pouze soustavné měření příslušníky Policie ČR nebo kamerami snímajícími 

rychlost. K danému tématu se zastupitelstvo určitě bude vracet. Poděkovala za 

pomoc při organizaci adventního koncertu. 

 

RNDr. Semler - připomněl problém s kanálem v odbočce na Karlák (resp. dešťovou vpustí), 

který není vybaven košem a je zdánlivě špatně osazen. Starosta vysvětlil, že 

v daném případě kanál jinak umístit nešlo a je pravděpodobné, že košem nebude 

ani vybaven, protože se tam nevejde. 

 

 

11. / Zpráva návrhové komise 

 

 Za návrhovou komisi přečetl Hozdecký Dušan návrh usnesení č.10/2022. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

12. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce bude 19.1.2023 od 

18.00 v zasedací místnosti OÚ, pracovní 9.1.2023 od 17.15 na OÚ.  


